

## **STM Lottery Continues to Support KSK's Food Bank Project**

STM Lottery renewed its pledge to Kechara Soup Kitchen Society (KSK) to continue supporting its food bank project by contributing RM7,000 a month or RM84,000 a year from July 2022 to June 2023 to provide dry food provisions to 448 needy families in Penang and Perak.

On the other hand, STM Lottery continued to send its employees to volunteer at KSK's food distribution programme to the homeless in Kuala Lumpur once a month since March 2022. A total of 56 volunteers took part from July to December 2022 contributing 224 of volunteer hours.

## **多多博彩继续支持 KSK 食物银行计划**

多多博彩持续赞助克切拉香积厨（Kechara Soup Kitchen Society）旗下的食物银行计划，承诺在 2022 年 7 月至 2023 年 6 月期间，每月提供 7000 令吉或 1 年总额 8 万 4000 令吉的赞助金予后者，以派发干粮给来自槟城和霹靂州的 448 户亟需家庭。

除此以外，自 2022 年 3 月起，多多博彩也派遣志愿员工参与克切拉香积厨旗下的流动厨房计划，即每月 1 次，在隆市中心派发食物给露宿者。在 2022 年 7 月至 12 月期间，共有 56 名志愿员工贡献了 224 小时来参与这项计划。